
PROTOKÓŁ  NR 24 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

z dnia 23 września 2021 r. 

Porządek spotkania: 

1 .Przywitanie gości i stwierdzenie quorum. 

2.Rozpatrzenie informacji z przebiegu wykonania budżetu miasta Świdwin za I półrocze 2021 
r. 

3.Park Wodny „Relax" w Świdwinie - wykonanie budżetu za 2020 r., przychody i koszty za 
I półrocze 2021 r., informacja o strukturze organizacyjnej, stanie zatrudnienia, planowanych 
kierunkach rozwoju. 

4.Świdwiński Ośrodek Kultury - wykonanie budżetu za 2020 r., przychody i koszty za I 
półrocze 2021 r., informacja o pozyskanych środkach zewnętrznych, planowanych kierunkach 
rozwoju. 

5.Analiza materiałów planistycznych do projektu budżetu na 2022 r. 

6.Przedstawienie propozycji i zgłaszanie wniosków do projektu budżetu na 2022 r. 

7.Projekty uchwał. 

8 .Zakończenie posiedzenia komisji. 

Ad. 1 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji A. Szafrańska. Na 7 członków komisji 
obecnych było sześciu radnych. Jedna radna nieobecna usprawiedliwiona - M. Makowska. 
Obrady uznano za prawomocne. 

Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku posiedzenia, natomiast 
Przewodnicząca Komisji zgłosiła wniosek o zamianę  punktu 4 na 3, ponieważ  nie ma pani 
dyrektor PW „Relax". 

Radni przychylili się  do wniosku Przewodniczącej. 

Ad.2 

Pani M. Grad Skarbnik Miasta przedstawiła informację  z przebiegu wykonania budżetu 
miasta Świdwin za I półrocze 2021 r. 
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Przewodnicząca Komisji zapytała z czego wynika różnica w poziomie udziału w podatku PIT 

miĘdzy 2020 a 2021 rokiem? 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że mamy większe wpływy z podatku PIT niż  w roku 2020. W 

przypadku podatku od nieruchomości mamy wzrost, ponieważ  podnieśliśmy stawki podatku. 

Radni więcej pytań  nie zadali. 

Ad.3 

Pani M. Krauze przedstawiła informację  Świdwińskiego Ośrodka Kultury - wykonanie 

budżetu za 2020 r., przychody i koszty za I półrocze 2021 r. oraz informację  o pozyskanych 

środkach zewnętrznych, planowanych kierunkach rozwoju. 

Radni pytań  nie przedstawili. 

Ad.4 

Pani J. Wardeńska dyrektor PW „Relax" przedstawiła informację  nt. wykonania budżetu za 

2020 r., przychodów i kosztów za I półrocze 2021 r., informację  o strukturze organizacyjnej, 

stanie zatrudnienia, planowanych kierunkach rozwoju. 

Radny K. Olszewski zapytał  o strukturę  organizacyjną. Czy przesłana radnym też  
obowiązywała w 2020 r., czy były jakieś  zmiany? 

Pani J. Wardeńska odpowiedziała, że nie. 

Radny K. Olszewski zapytał  o ilość  zatrudnionych w PW w poprzednim roku i w tym roku? 

Pani J. Wardeńska odpowiedziała, że w tym roku na I września jest 27 osób. Jest to mniej o 
2-3 osoby niż  w roku poprzednim. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  ile osób zostało zwolnionych w 2020 roku? 

Pani J. Wardeńska odpowiedziała, że nikt nie został  zwolniony w 2019 i w 2020 roku. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  ile na obecną  chwile jest obsługi na basenie? 

Pani J. Wardeńska odpowiedziała, że jest to trudno powiedzieć, bo oprócz zatrudnionych na 
podstawie umowy o pracę  posiłkujemy się  ratownikami (jest połowa) na umowę  zlecenie. 19 
osób czynnie uczestniczy w obsłudze basenu, ale dodatkowo jest około 10 osób na umowę  
zlecenie. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  ile z tych 19 osób jest na umowę  o pracę? 

Pani J. Wardeńska odpowiedziała, że 19. 

Radny K. Olszewski powiedział, że jak policzył  te stanowiska, to wyszło mu 42 osoby. 
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Pani J. Wardeńska odpowiedziała, że nie wszystkie stanowiska są  obsadzone. Jest okres 

pandemii i staraliśmy się  nie zatrudniać  osób na miejsce tych, którzy przeszli na emeryturę, 
tylko posiłkujemy się  umową  zleceniem. 

Radna M. Stępniak zapytała panią  dyrektor co miała na myśli mówiąc, że nadal boryka się  
ze skutkami pandemii? 

Pani J. Wardeńska odpowiedziała, że zauważyła, że w wakacje ludzie trochę  chętniej 

przychodzą  niż  dwa lata temu. Bardzo dobrym pomysłem było zakupienie toru. Wrzesień  
trudno porównać  do poprzedniego i wcześniejszych, ponieważ  zawsze wtedy był  zamknięty 

basen. Ten wrzesień  jest lepszy od tego w poprzednim roku o 200 osób. Nie jest to dużo 

wejść. 

Pani dyrektor dodała, że jest wzrost wejść  grup np. z klubu seniora. Nie jest to jeszcze taki 
ruch jaki powinien być  gdyby nie było pandemii. 

Radny M. Dereń  zapytał  dlaczego w okresie wakacyjnym od rana był  zamknięty bufet? 

Radny dodał, że uczestniczył  przez prawie połowę  wakacji i zauważył, że były tam wycieczki 

po 20-30 osób i borykali się  z zakupem nawet wody. Brakowało im tych zakupów. 

Radny dodał, że nadal basen nie wychodzi poza stałych klientów. 

Pani J. Wardeńska odpowiedziała, że przez dwa tygodnie w godzinach porannych między 

lipcem a sierpniem był  otwarty bar i niestety nie było zainteresowania. Dzieciom które 

przyjeżdżały z kolonii, wychowawcy nie pozwalali korzystać  z baru. Przez te dwa tygodnie 

nie było zainteresowania tymi artykułami. W związku z tym, że była zatrudniona pani na 
umowę  zlecenie, finansowo się  to nie opłacało. 

Pani dyrektor dodała, że nowymi klientami na basenie są  seniorzy. PW rozpoczął  współpracę  
z klubem seniora. Od tego czerwca też  zaczęliśmy naukę  pływania, która cieszy się  bardzo 
dużym powodzeniem. Jest bardzo dużo wykupionych karnetów. 

Radna B. Bujak zapytała jakie było zainteresowanie na basenie półkoloniami? Ile osób w 
nich uczestniczyło? 

Pani J. Wardeńska odpowiedziała, że zainteresowanie było bardzo duże. 48 miejsc było 
dofinansowanych przez urząd miasta, a kolejne 8 było pełnopłatnych. Dzieci były 
zachwycone. Rodzice są  zainteresowani żeby takie półkolonie powtórzyć  na ferie. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  o dochód z wynajmowania pokoi. 

Pani J. Wardeńska odpowiedziała, że około 1500 A. za trzy pokoje. 

Radna I. Markiewicz zapytała czy mamy ofertę  dla dzieci z wiosek, bliskich miejscowości? 

Pani J. Wardeńska odpowiedziała, że basen jest otwarty dla wszystkich. Korzystają  z oferty 
często dzieci z Łobza, Drawska. Dzieci ze Sławoborza mają  naukę  pływania prowadzoną  
przez instruktora z basenu. W wakacje większość  klientów nie było ze Świdwina, 
przyjeżdżali z innych miast. 
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Radny P. Szyposzyński zapytał  dlaczego pani dyrektor nie wprowadzi jak umowa z firmą  
transportową, która by rozwiozła ofertę  po okolicznych szkołach w naszym regionie. Dzieci 

przyjeżdżały by na basen i do centrum nauki. Było by zwiedzanie zamku, a potem basen i 

jakiś  poczęstunek. 

Pan Burmistrz P. Feliński dodał, że takie rozmowy są  prowadzone z zamkiem, basenem 

i centrum nauki. Chcemy ustalić  jedną  ofertę  dla okolicznych miast. 

Radny P. Szyposzyński poprosił  żeby mówić  o takich rzeczach, ponieważ  radni chcą  o tym 

wiedzieć. 

Radny M. Dereń  zapytał  panią  dyrektor ile PW wypracował  funduszy? Czysty wkład wejść  
płatnych plus wynajem. 

Pani J. Wardeńska odpowiedziała, że w 2020 roku tylko przez 70 dni basen był  otwarty z 

czego były ferie. Dlatego będzie bardzo trudno to podać. 

Radny M. Dereń  powiedział, że jemu chodzi o samą  gotówkę, która została wprowadzona do 
kasy przez mieszkańców i uczęszczających na basen. Sama gotówka. 

Pani dyrektor odpowiedziała: kwota przychodów własnych wyniosła 1 623 931 zł. Są  to 
usługi, najem itd. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  o godziny otwarcia basenu. 

Pani dyrektor odpowiedziała, że basen jest otwarty od godz. 7:00 do 2 1:00 od poniedziałku 

do piątku. W soboty i niedziele od godziny 10:00 do 18:00. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  dlaczego w sobotę  do 18:00? 

Pani dyrektor odpowiedziała, że pracownicy pracują  8 godzin i wybrano takie godziny, które 
cieszą  się  największym zainteresowaniem żeby zoptymalizować  i przychody i koszty. 

Radni więcej pytań  nie przedstawili. 

Ad.5 

Pani Skarbnik przedstawiła Zarządzenie Nr WO/126/21 Burmistrza Miasta Świdwin z dnia 6 
września 2021 r. w sprawie opracowania materiałów planistycznych do projektu budżetu 
Miasta Świdwin na 2022 rok oraz do projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
rok 2022 i lata następne - załącznik do protokołu. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  czy 250 tys. na  remont obiektów oświatowych w rezerwie to 
nie za mało? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że wszystko zależy od tego jak się  zepnie budżet. Jest to 
kwestia dyskusyjna czy 250 tys. Jeżeli się  okaże, że nas stać, to możemy to zwiększyć. 

Radny P. Szyposzyński zapytał  ile planuje się  zabezpieczyć  środków na dokończenie 
termomodernizacj i? 
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Pani Skarbnik odpowiedziała, że jest ogłoszony przetarg i po nim będziemy dopiero 

wiedzieli ile mamy zabezpieczyć. 

Ad.6 

Przewodnicząca Komisji poprosiła radnych żeby jak najszybciej przesłali jej propozycje 

inwestycji na 2022 r. 

Radni ustalili, że w październiku odbędzie się  wspólne posiedzenie komisji stałych w terminie 

do 20 października. 

Przewodnicząca Komisji ogłosiła przerwę  do godz. 14:00. 

Po przerwie radni wrócili do obrad: 

Ad.7 

• uchwała Nr XXXVI/238/21 zmieniająca uchwałę  w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Świdwin oraz tymczasowych 
pomieszczeń  

Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie, stosunkiem głosów: za - 6 członków komisji, 

jednomyślnie. 

• uchwała Nr XXXVIJ239/2 I zmieniająca uchwałę  w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 
Miasta i nadania jej Statutu 

Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie, stosunkiem głosów: za - 6 członków komisji, 

jednomyślnie 

• uchwała Nr XXX VI/240/21 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Świdwińskiemu 

Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie, stosunkiem głosów: za - 6 członków komisji, 
jednomyślnie 

o uchwała Nr XXXVI//241/21 w sprawie zmian budżetu miasta na 2021 rok 

Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie, stosunkiem głosów: za 5 członków komisji, 
przeciw - O głosów, wstrzymał  się  - 1 glos. 

Ad.7 

Przewodnicząca Komisji o godz. 14:34 ogłosiła posiedzenie za zakończone. 

Protokołowała: 	 Przewodnicząca Komisji: 

M. Tyszczuk 	 a Sza ańska 
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